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Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov – 11. jednání 
  

Předmět Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov" – záznam z 11. jednání  

Datum a 
místo 

Středa 19. června 2019 od 13:00, Praha 5 Smíchov, Holečkova 3178/8, Povodí Vltavy 

Účastníci Dle prezenční listiny 

Zpráva   

 
Poznámky - závěry: 
 
Zápis z 10. jednání pracovní skupiny byl rozeslán všem účastníkům a zveřejněn na webu Kraje 
Vysočina. 
 
Jiří Běhounek 
- přivítání přítomných 
 
Petr Kubala 
- činnost skupiny napomohla k vytvoření pilotního projektu, finance pro zemědělské subjekty při 

využívání šetrnějších přípravků na ochranu rostlin; pouze na území v ochranném pásmu (hranice 
povodí VN Švihov) 

- řada jednání k hledání cest nastavení programu, včetně monitoringu a sledování účinnosti 
opatření 

- uzavření dohod mezi Povodím Vltavy a konkrétními zemědělci 
- nyní podáno 16 žádostí, několik nedostatků – některé půdní bloky jsou mimo hranici, nebo na 

hranici; nebude moci být zařazeno, nyní upozornění dotčených podniků a úpravy žádostí; do cca 
14 dnů informace o zařazení do programu, podání na Ministerstvo zemědělství ČR 

- webová aplikace k registraci údajů v průběhu pilotního projektu 
 

Jiří Běhounek 
- návrh zapojení MŽP při komunikaci s lokálními znečišťovateli (obce, zdravotnická a sociální 

zařízení) 
- příští programovací období – předpokládá se 45 % na environmentální problematiku; návrh na 

zohlednění projektu povodí Želivky už při vyjednávání podmínek programovacího období 
- návrh na uspořádání semináře, cca podzim, včetně mediálních výstupů 
 
Petr Kubala 
- na podzim dokončení listů opatření, už konkrétní kroky, na které bude třeba získat peníze; 
 
Josef Kott 
- čistírenské kaly na zemědělské půdy – pravděpodobně se o pět let podaří oddálit účinnost 

vyhlášky 
 
Evžen Zavadil 
- v programu mají nádrže prioritu, s OŽP nelze podporovat individuální projekty (fyzické osoby), 

pouze skupinové 
- nyní se připravuje výzva, nabízí se možnost postavit kanalizaci, včetně zasakování 
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Jiří Běhounek 
- hledání řešení pro obce – návrh na setkání se zástupci obcí, pro řadu obcí by nové podmínky 

výzvy mohly být přijatelné  
 

Jiří Nevosád 
- poděkování všem, kdo se podíleli na přípravě pilotního projektu; technicky chybí čas, ve kterém 

by bylo na základě osobní komunikace možné zapojit podniky, které nepodaly žádost 
 
Aleš Kendík 
- program není trvale uzavřený, lze předpokládat, že v dalším roce půjde zapojit i další podniky, do 

výše alokovaných peněz 
 
Jiří Nevosád 
- návrh na maximální podporu těžby napadených porostů v povodí nádrže a následného zalesnění 
 
Josef Kott 
- dvě věci, těžba a uložení dřeva; nyní je řešení na Ministerstvu zemědělství ČR; 
 
František Novák  
- nyní se budou schvalovat plány povodí, zahrnutí listů opatření typu A; ve spolupráci s krajem 

oslovení dotčených obcí k využití pozemků pro umístění opatření přírodě blízkých; 
 
 
Příští setkání: ve středu 25. září 2019 od 13:00 hod., Praha, Povodí Vltavy 
 
 
 
 
Zpracoval: Radim Hošek 
 
Odsouhlasil: Jiří Běhounek 

Martin Hyský 
Petr Kubala 


